
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LII/22 

LII sesja RM odbyta w dniu 23 września 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 23 września 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:31 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Adam Michalak 

9. Tomasz Pacek 

10. Szymon Raczyński 

11. Tadeusz Szczepański 

12. Marzanna Szewczyk 

13. Alicja Żaguń 

Nieobecna, usprawiedliwiona Radna Beata Kołota. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LII 

sesji RM ?  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – zaproponowała wprowadzenie dodatkowego 

punktu do porządku obrad tj. projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim. Wprowadzenie zmian w Statucie związane 

jest z faktem realizacji przez MGOPS w Solcu Kujawskim nowego zadania wynikającego z 



ustawy z dnia 15 września 2022 roku o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych 

źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – poddał wniosek w sprawie wprowadzenia w pkt 16 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim pod głosowanie.   

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. wniosku ? 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem poprawionego 

porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 



Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3) 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 18 czerwca 

2022 roku do 9 września 2022 roku. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. sprawozdanie. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi, zapytania do ww. sprawozdania ?   

 

Radny A. Michalak – zwrócił się z pytaniem o alternatywne rozwiązania na sytuacje, która 

obecnie panuje w kraju i na świecie. Chodzi o pozyskiwanie środków finansowych, których 

brakuje, czy Gmina ma jakiś pomysł na ich pozyskanie. Kolejne pytanie dot. planowanych 

podwyżek za wynajem w szkołach.  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że Radni 

otrzymają stosowne dokumenty na piśmie w sprawie wynajmu. M.in. poinformowała, że w 

budżecie Gminy na 2023 rok trzeba będzie zabezpieczyć ok. 5 mln zł. na oświetlenie miasta.  

Dodała, że Gmina cały czas pozyskuje majątek, o czym była mowa w ww. sprawozdaniu. 

Gmina ma do odzyskania ok. 25 h gruntów czy to w ramach zasiedzenia czy przejęcia w 

ramach komunalizacji od Skarbu Państwa.  

Radny A. Michalak – zadał pytanie Pani Skarbnik czy Gmina posiada rezerwę w budżecie, 

do której można sięgnąć, jeśli jest to jaka to jest kwota.  

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – odpowiedziała, że w budżecie jest 

rezerwa budżetowa i wynika to z ustawy, że Gmina musi tworzyć dwie rezerwy. Jedna to 

rezerwa ogólna (w granicach 270.000 zł), a druga na zarządzanie kryzysowe.   

Radna M. Szewczyk – zapytała o miejsce do przechowywania kosiarek spalinowych 

zakupionych dla sołectw. Czy w budżecie na 2023 rok zaplanowano środki na postawienie np. 

blaszanych garaży do ich przechowywania.  

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska – Zastępca Burmistrza, informując, że może uda się 

znaleźć dla nich miejsce z odzyskanych garaży. W br. nie uda się natomiast  postawić 

nowych, bo wymaga to pozwolenia. 

 

 



4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solce Kujawski na 2022 rok. 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały. Zwróciła się do 

Radnych z prośbą o uwzględnienie i naniesienie poprawki w uzasadnieniu do projektu 

uchwały w rozdziale 855 w dochodach bieżących. Należy poprawić paragraf z 2700 na nowy 

2100.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2022 rok.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota.  

 

Uchwała Nr LII/378/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota.   

 

Uchwała Nr LII/379/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała nr LII/380/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. 

Kujawskiej w Solcu Kujawskim. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

położonej przy ul. Kujawskiej w Solcu Kujawskim. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (1) 



Beata Kołota.  

 

Uchwała nr LII/381/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Solec 

Kujawski. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej, 

stanowiącej własność Gminy Solec Kujawski. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

Uchwała nr LII/382/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 

działkę nr 1022/23. 



 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 1022/23. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała nr LII/383/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia części dróg kategorii dróg gminnych w 

związku z zaliczeniem ich do kategorii dróg wojewódzkich i ustalenia ich nowego 

przebiegu. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie pozbawienia 



części dróg kategorii dróg gminnych w związku z zaliczeniem ich do kategorii dróg 

wojewódzkich i ustalenia ich nowego przebiegu. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała nr LII/384/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 10).  

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg gminnych. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie pozbawienia dróg 

kategorii dróg gminnych. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 



Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

Uchwała nr LII/384/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 11).  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-2037. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie przyjęcia założeń 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022-2037. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

Uchwała nr LII/386/22 RM została przyjęta (zał. 12). 

 



13. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnego Rady Miejskiej w Solcu 

Kujawskim do Rady Programowej działającej przy Soleckim Centrum Kultury w Solcu 

Kujawskim. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie delegowania 

radnego Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Programowej działającej przy Soleckim 

Centrum Kultury w Solcu Kujawskim. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała nr LII/387/22 RM została podjęta (zał. 13). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutów osiedli 

Gminy Solec Kujawski. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia statutów osiedli Gminy Solec Kujawski. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota.  

 

Uchwała nr LII/388/22 RM została podjęta (zał. 14). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw 

Gminy Solec Kujawski. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Solec Kujawski. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota. 

 

Uchwała nr LII/389/22 RM została podjęta (zał. 15). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim.  

 

A.Filipiak – Kierownik świadczeń rodzinnych, spraw alimentacyjnych oraz świadczeń 

wychowawczych - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w  sprawie zmiany Statutu 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kołota.  



 

Uchwała nr LII/390/22 RM została podjęta (zał. 16). 

17. Stanowisko Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w sprawie poparcia Stanowiska 

Związku Gmin Śląska Opolskiego z dnia 24 sierpnia 2022 r. wobec wzrostu cen za 

energię elektryczną dla miast, gmin i instytucji komunalnych, które zostały w ofertach 

przetargowych zaproponowane przez państwowe koncerny energetyczne. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – odczytał ww. Stanowisko. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. Stanowiska ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Bąbka, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kołota.  

 

Stanowisko RM zostało przyjęte.  

 

18. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny A. Michalak – zgłosił wnioski dot.: 

- wysokości i celowości pobierania opłaty za wywóz odpadów wielogabarytowych 

składowanych przy wiatach osiedlowych. 

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska – Zastępca Burmistrza. 



- przyjęcia zgłoszenia Radnego dot. odpadającego gzymsu na budynku do Gminy przez 

Burmistrza. Wg ustaleń Burmistrz zgłosił sprawę na Nadzoru Budowlanego, ten z kolei do 

sztabu kryzysowego, a sztab do OSP. Radny zadzwonił do OSP i uzyskał informację, że nie 

przyjęli oni takiego zgłoszenia. Prośba o wyjaśnienie kto i kiedy ze sztabu kryzysowego 

zajmował się tym zgłoszeniem.    

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska – Zastępca Burmistrza informując, że osobiście 

zgłaszała tę sprawę kilkakrotnie do nadzoru budowlanego w ciągu dnia. Z kolei Zarządzenie 

kryzysowe poleciło zadzwonić do OSP. Sprawdzimy, czy OSP rzeczywiście otrzymało 

zgłoszenie w tej sprawie. 

- naprawy chodnika w ul. Piastów. 

Odpowiedzi udzielił C. Ball – Dyrektor WUM informując, że w przyszłym tygodni firma 

dokona stosownych napraw.  

- awarii i zanieczyszczenia wody w Otorowie – Makowiskach. 

Wyjaśnień udzielił S. Wrycza – Prezes ZGK Sp. z o.o.  

Pani B. Białkowska – dodała, że na chwilę obecną kosiarka może zostać zabezpieczona w 

urzędowym magazynie.  

Dodała, że po informacji od Pani J. Żebrowska – Dudek – Dyrektora WSO wiadomo, że 

Urząd zgłosił zdarzenie na nr 112. Natomiast wyjaśnimy dlaczego to zgłoszenie nie zostało 

odnotowane przez OSP. Radny otrzyma odpowiedź na piśmie.   

Głos zabrała E. Wysocka – Radna Rady Powiatu Bydgoskiego, Prezes Stowarzyszenia 

Rozwoju Solca Kujawskiego – poinformowała, o podejmowanych przez Stowarzyszenie 

działaniach mających na celu przybliżenie postaci Czesława Jóźwiaka. 

Głos zabrała Pani Lilia Atnazheva, która z uwagi na swój powrót na Ukrainę chciała 

wszystkim podziękować za pomoc udzielaną osobom z Ukrainy, przebywających na terenie 

naszego miasta. Zaprezentowała slajdy z pobytu dzieci z Ukrainy w naszym mieście, 

podzieliła się również informacją o obecnej sytuacji jaka panuje w Basztance.  

 

Podziękowania dla Pani Lilii złożyła także Pani Burmistrz oraz Pan Przewodniczący RM.  

 



19. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 15.31. 

 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

 

 

 

Przygotował(a):  


